
 

UZŅĒMĒJU KONSULTATĪVĀS PADOMES SĒDES PROTOKOLS 

Pilsrundālē, “Rundāles Avotos” 

 

2025. gada 9. aprīlī                             Nr. 1 

 

Sēde sasaukta 2025.gada 9. aprīlī plkst. 13.30 

Sēdi atklāj 2025. gada 9. aprīlī plkst.13.30 

 

Sēdi vada: Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Toms Auškāps 

 

Sēdē piedalās 9 Uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

AS “Balticovo” valdes loceklis Toms Auškāps;  

SIA “Bauskas slimnīca” valdes locekle Margarita Epermane; 

KS “Mūsmāju Dārzeņi” uzņēmuma vadītājs uz Komercpilnvaras pamata Edgars Brakše; 

SIA “Pilger” pilnvarotā pārstāve Gunita Savicka; 

Biedrības “Zemnieku saeima” locekle un Bauskas rajona Mežotnes pagasta zemnieku 

saimniecības “Baltās Anemones” īpašniece Inga Bērziņa; 

AS “Agaris Latvia” valdes priekšēdētājs Renārs Skudra; 

Bauskas rajona Ceraukstes pagasta zemnieku saimniecības “Aveņi” pārvaldniece Vita Začesta; 

SIA “Wood4ex” valdes loceklis Jānis Ratnieks; 

Bauskas novada amatnieku, mājražotāju un mazo zemnieku atbalsta biedrības locekle Mārīte 

Kleva 

 

Sēdē nepiedalās 1 Uzņēmēju konsultatīvās padomes loceklis: 

SIA “JK Kvalitāte” valdes loceklis Kristaps Jakuška 

 

Sēdē piedalās: 

 

Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis; 

Bauskas novada Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone; 

Bauskas novada Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Kristīne Dzidruma; 

Siguldas novada Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja Evija Bīriņa; 

Siguldas novada pašvaldības Attīstības un investīciju pārvaldes uzņēmējdarbības projektu 

vadītāja Dagnija Samanta Zariņa 

 

Sēdi protokolē: Bauskas novada Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra speciāliste 

Krista Bunkeviča  

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Sēdes atklāšana. 

2. Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja un vietnieka ievēlēšana. 
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3. Pieredzes stāsts - Siguldas novada Uzņēmēju konsultatīvā padome. 

 

4. Uzņēmējdarbības attīstībai būtiskie investīciju projekti un infrastruktūras attīstība Bauskas 

novadā. 

5. Pašvaldības un uzņēmēju partnerības veidošana: 2025. gada prioritātes.  

6. Padomes darba organizācija. 

6.1. Sēžu regularitāte. 

6.2. Informācijas apmaiņas un lēmumu pieņemšanas mehānismi. 

6.3. Prioritārie jautājumi nākamajām sēdēm. 

 

 

 

1.p. 

Sēdes atklāšana.  

 

Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis atklāj sēdi un uzsver, ka uzņēmēju 

konsultatīvā padome ir nozīmīgs instruments efektīva dialoga veidošanai starp pašvaldību un 

uzņēmējdarbības vidi.  

Padomes locekļi sniedz īsu informāciju par sevi un pārstāvēto darbības jomu. 

 

2.p. 

Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja un vietnieka ievēlēšana.  

Kristīne Dzidruma rosina par padomes priekšsēdētāju izvēlēties Tomu Auškāpu.  

Padome vienbalsīgi, ar deviņām balsīm “par”, nolēma ievēlēt Tomu Auškāpu par 

padomes priekšsēdētāju. 

Padome vienbalsīgi, ar deviņām balsīm “par”, nolēma ievēlēt Margaritu Epermani par 

padomes priekšsēdētāja vietnieci. 

 

3.p. 

Pieredzes stāsts - Siguldas novada Uzņēmēju konsultatīvā padome. 

 

Dagnija Samanta Zariņa, Siguldas novada pašvaldības Attīstības un investīciju pārvaldes 

uzņēmējdarbības projektu vadītāja un Evija Bīriņa, Siguldas novada Uzņēmēju konsultatīvās 

padomes priekšsēdētāja dalījās pieredzē par padomes darbību, norādot uz nepieciešamību pēc 

uzņēmēju iniciatīvām un sadarbības ar pašvaldību budžeta plānošanā.  

 

4.p. 

Uzņēmējdarbības attīstībai būtiskie investīciju projekti un infrastruktūras attīstība 

Bauskas novadā. 
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Ilze Tijone iepazīstināja ar nozīmīgākajiem investīciju projektiem un infrastruktūras 

attīstības plāniem, kas būtiski sekmēs uzņēmējdarbības attīstību novadā. 

I. Tijone arī pauda, ka Bauskā ierodas ārvalstu vēstnieki, kas vēlas tikties ar vietējiem 

uzņēmējiem. Padome varētu piedalīties šādu tikšanos norisē. 

 

5.p. 

Pašvaldības un uzņēmēju partnerības veidošana: 2025. gada prioritātes. 

 

A. Okmanis iezīmēja pašvaldības vīziju uzņēmējdarbības attīstībai novadā. Vērsa 

uzmanību uz galvenajām sadarbības jomām, akcentējot sadarbības stiprināšanu, teritorijas 

plānojumu no uzņēmēju skatpunkta, publiskās un privātās partnerības projektu attīstību, 

tirdzniecības nodevu pārskatīšanu, kā arī normatīvo aktu pieejamības uzlabošanu. Viņš uzsvēra 

arī sociālās uzņēmējdarbības attīstības nozīmi kā vienu no prioritārajiem virzieniem.  Īpaši 

nozīmīgi ir jau šobrīd izstrādāt rīcības plānu, kā aktivizēt un iedzīvināt Bauskas pilsētas centru 

pēc apvedceļa izbūves. 

6.p. 

Padomes darba organizācija.  

Padome apsprieda sēžu norises biežumu. Tika pieņemts lēmums izveidot Uzņēmēju 

konsultatīvās padomes oficiālo e-pasta adresi ar mērķi nodrošināt efektīvāku saziņu. 

Sēdes laikā tika izteikts priekšlikums efektīvākai nākamās sēdes plānošanai – izveidot 

kopīgu “Google” dokumentu, kurā katrs darba grupas dalībnieks norāda savas trīs galvenās 

prioritātes, kuras, viņaprāt, būtu jāiekļauj nākamās sēdes darba kārtībā. Nākamā padomes sēde 

notiks klātienē 2025. gada 7. maijā plkst. 14.00 “Rundāles Avotos”, Pilsrundālē.  

 

Sēdi beidz 2025. gada 9. aprīlī plkst. 16.00. 

 

Uzņēmēju konsultatīvās     T.Auškāps 

padomes priekšsēdētājs 

 

Sēdes protokolētāja     K.Bunkeviča 


